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PROTOKOLL  

ÅRSMØTE I BLAKER OG SØRUM HISTORIELAG 

Onsdag 29. mars 2023  

Kommunestyresalen (i det tidligere rådhuset) på Sørumsand 

 

Møtet startet kl. 19, og det var 35 stemmeberettigete til stede da leder Elin Mørk ønsket alle 

velkommen og gikk gjennom sakslista. 

Endelig saksliste (etter Gro Langelands forslag) 

1. Godkjenning av innkalling og saksliste 
2. Valg av møteleder, referent og to til å undertegne protokollen 
3. Årsberetning 2022 
4. Revidert regnskap 2022 
5. Forslag til arbeidsplan for 2023 
6. Forslag til kontingent for 2024 
7. Forslag til budsjett 2023 
8. Innkomne saker:  
    a: Godtgjørelse for tillitsverv. Forslag fra Lillian Mobæk  
    b: Endringer i Vedtektenes § 3: Medlemmer. Forslag fra Gro Langeland   
    c: Retningslinjer for æresmedlemskap. Forslag fra Gro Langeland 
9. Valg av leder, styremedlemmer, valgkomite og revisor, samt utsendinger til årsmøte i 
    Romerike Historielag. 
 

1. Innkalling og saksliste ble godkjent med rettelse i pkt. 6: Forslag til kontingent for 2024, 

og mer informasjon i pkt. 8 Innkomne saker. 

 

2. Møteleder og referent ble henholdsvis Svein Sandnes og Anne-Marie Lund. Lillian    

Mobæk og Helge Hoel ble valgt til å skrive under protokollen. 

 

3. Årsberetningen for 2022 ble gjennomgått av Svein Sandnes og godkjent med følgende 

tillegg/rettelser:  

• Nederst i avsnittet om styret bør det komme med at Pål Ormstad har vært 

regnskapsfører, og at utgifter til dette vises i regnskapet. 

• I avsnittet om bygdeboka: Bind 1 ble trykket i 2003. 

• I avsnittet om arrangementer; Slora Mølles dag 12. juni 2022: Glommabredden 

deltok også med musikkinnslag. 

 

4. Regnskap for 2022 ble gjennomgått av regnskapsfører Pål Ormstad. Pål-Eirik Iversen 

hadde revidert det og funnet alt i orden. Regnskapet ble enstemmig godkjent. 

 

5. Arbeidsplan for 2023: Styrets forslag ble gjennomgått av Svein Sandnes. Fra salen kom 

forslag om følgende tillegg/endringer: 

• Til pkt. 1: Historielaget ønsker å være representert i aktuelle offentlige utvalg. 
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• Til pkt. 2: Ønske om flere arrangementer/medlemsmøter. Elin svarte at styret også 

ønsker det, men at tiden ikke strekker til for mer enn 3 medlemsmøter årlig. Det kom 

så et forslag om at styret oppnevner en arrangementskomite som tar ansvar for 

dette. Slik blir da det første underpunktet: Styret oppnevner en arrangementskomite 

som har ansvar for medlemsmøter og program på disse.  

• Til pkt. 5: Det andre underpunktet blir slik: selge bøkene på stands og julemesser, via 

hjemmesiden og bokhandelen på Sørumsand. 

• Til pkt. 6 om Vølneberg gamle skole: Siste punkt blir slik: Arrangere Olsokfeiring 

sammen med Sørum Bygdekvinnelag. 

• Til pkt. 7 om Slora Mølle: Dag-Einar Hellerud foreslo et punkt til i planen: Legge inn 

strøm (230 V) til daglig bruk på mølla. 

Etter spørsmål fra salen forklarte han også hva som menes med «Newtonparken» 

som ønskes anlagt i uteområdet ved Slora Mølle.  

• Til pkt. 8 om slektshistorisk arbeid: Gro Langeland sa at det trengs mye veiledning i 

bruk av internett i tillegg til skriving. Det første punktet her blir da slik: Arrangere kurs 

i bruk av internett og skriving for voksne.  Hun understreket også viktigheten av at 

arbeidet med å registrere gravminner fortsetter, og foreslo som et tredje 

underpunkt: Ajourføre gravminneregistret. 

             Med de nevnte tilleggene og endringene ble arbeidsplanen for 2023 vedtatt. 

6. Kontingenten for 2024 ble vedtatt uendret: 400 kr (500 kr for dem som må ha Sørum-

Speilet tilsendt i posten.) 

 

7. Budsjett for 2023 ble lagt fram av Pål Ormstad. Det ble vedtatt uten bemerkninger. 

 

8. Innkomne forslag: 

A) Lillian Mobæk hadde sendt inn  

forslag om godtgjørelser for tillitsverv.  

Hun foreslo at alle styremedlemmer og redaksjonen i Sørum-Speilet burde få en viss 

kompensasjon, da mange av oppgavene er svært tidkrevende og noen av dem 

medfører utgifter for den enkelte. Etter at hun hadde orientert om saken, gav Svein 

Sandnes ordet fritt.   

Det ble diskutert om dette skulle gjelde hele styret eller bare visse funksjoner, og om 

de som tar på seg arbeid uten å være formelt valgt av årsmøtet, også skal få 

godtgjørelse. Hvilke av disse skal få? Det kan bli vanskelig å gi til noen, og ikke til alle. 

Det viste seg å være en komplisert sak somt trenger mer utredning. 

Svein Sandnes kom med følgende forslag til vedtak, som det ble stemt over ved 

håndsopprekking: 

Årsmøtet er villig til å gi en godtgjørelse. Styret behandler saken og sender et 

gjennomarbeidet forslag til neste årsmøte.  

22 stemte for forslaget, 2 imot, mens noen avholdt seg fra å stemme. 

Forslaget ble dermed vedtatt. 

 

B) Gro Langeland hadde sendt inn  

forslag om endring i vedtektenes § 3. Medlemmer.  

Hun foreslo at punktet om støttemedlemskap utgår. Ordningen har aldri blitt tatt                   

i bruk, og samarbeid med andre foreninger, annonsesalg i medlemsbladet og 
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             medvirkning ved arrangementer er mer aktuelt og i tiden. 

Hun foreslo også at ordningen med Æresmedlemskap bør nedfelles i vedtektene for å 

unngå misforståelser. Hun formulerte da et nytt punkt c. 

 

Gjeldende vedtekter § 3. Medlemmer vil da se slik ut: 

Laget har tre former for medlemskap: 

a. Ungdomsmedlemskap t. o. m. utgangen av det året man fyller 25 år. 

b. Personlig medlemskap for personer fra 26 år og oppover.  

Ungdomsmedlemmer og personlige medlemmer har forslagsrett, talerett og 

stemmerett på årsmøtet og kan velges til verv, men man må være myndig for å 

sitte som medlem eller varamedlem til styret.  

Alle medlemmer blir automatisk tilsluttet Romerike Historielag. 

 

c. (Nytt punkt) Æresmedlemskap: Medlemmer som gjennom lang tid har gjort en 

helt spesiell innsats for foreningen, kan tildeles æresmedlemskap. Vedtak om 

æresmedlemskap gjøres av et enstemmig styre. Æresmedlemskapet består av et 

diplom og livslangt gratis medlemskap. Nærmere retningslinjer fastsettes av 

årsmøtet. 

 

Vedtektsendringene ble enstemmig vedtatt. 

 

C)  Gro Langeland hadde også sendt inn  

 forslag til retningslinjer for æresmedlemskap. 

 Vedtak: Retningslinjer for æresmedlemskap sendes til styret for videre utredning. 

 

9. Valg 

Valgkomiteens leder, Thorhild Hexeberg Lerberg, ledet valget. Valgkomiteens innstilling 

ble godtatt av forsamlingen, og alle ble valgt ved akklamasjon. 

 

Slik ble resultatet av valget: 

Elin Mørk, leder, 1 år, gjenvalgt 

Randi Fjørstad, styremedlem, 2 år, gjenvalgt 

Vidar Magne Harfallet, styremedlem, 2 år, ny 

I tillegg er disse med i styret: 

Tom-Arne Ullersmo og Hege Udnæs Hoel, som ikke var på valg i år. 

Styret konstituerer seg selv med nestleder, kasserer og sekretær. 

 

Helge Seiertun, varamedlem, 1 år, gjenvalgt 

Njaal Foss, varamedlem, 1 år, ny 

Even Nicolai Woxen, varamedlem, 1 år, ny 

 

      Pål Eirik Iversen, revisor, 1 år, gjenvalgt 

 

Styret fikk mandat til å finne et nytt medlem til valgkomiteen, da Thorhild H. Lerberg går 

ut. For øvrig består den av Helge Svarstad og Peter Bassøe. 
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Da var den formelle delen av årsmøtet over, og Tom Halvorsen, leder av Romerike    

Historielag, fikk ordet. Han fortalte om historisk vandrespill, som også er omtalt i Sørum-

Speilet nr. 1-2023. Vi oppfordrer medlemmene til å lese det for å få et innblikk i hva det 

dreier seg om. Det ble ikke mye tid til å gå gjennom dette, så han tilbød seg å komme igjen 

på et medlemsmøte og forklare nærmere. Mange av historielagene på Romerike er med på 

dette, og det kan bli et fint redskap til å få flere, både unge og eldre, til å interessere seg for 

lokalhistorie. 

Det var også servering underveis, deilig pizza og brus, Twist og kaffe.  

I pausen fikk Anne-Marie Lund, til sin store overraskelse (og glede), overrakt Romerike 

Historielags hederstegn av Tom Halvorsen for arbeidet med Sørum-Speilet. 

Da møtet var hevet, takket Elin Mørk for tilliten og ønsket de nye styremedlemmene 

velkommen.  

De som nå gikk ut av styret, Ole Evensen og Thorbjørn Andresen, fikk blomster som takk for 

innsatsen de har gjort for laget. Hun overrakte også blomst til Tom Halvorsen og Anne-Marie 

Lund.  

Svein Sandnes fikk  velfortjent takk og blomst fordi han på vegne av historielaget leste 

tekstene under konserten i Frogner kirke i mars. Konserten var et samarbeid med Stasen 

musikkorps.  

Han fikk også takk fordi han de siste årene har vært en stø og tydelig årsmøteleder for laget. 

 

Helt til sist ga Hege Udnæs Hoel en blomst til Elin Mørk, for å understreke hvor stor pris 

styret setter på henne og måten hun leder laget på. 

 

  

 

Sørumsand, 29.03.2023 

Anne-Marie Lund 

referent 

 

 

---------------------------------                                                      -------------------------------- 

Lillian Mobæk, sign.                                                         Helge Hoel, sign. 

                    

                     

 


